



衛衣訂購表

致小學部家長,

中學部學生會設計了附有學校15週年圖案的衛衣，家教會將協助小學部學生及家長一同購買，每件衛衣價錢為**HK\$114元 (XL、XXL及1X為\$137)**，小童及成人皆會提供選購。尺寸參考請於照片附件內參閱尺寸測量圖表。

有興趣訂購的學生及家長，請經以下Google Form訂購:

<https://forms.gle/pKk3UBWUiGWt9CE27>

訂購程序

1. 登入學生的e-learn帳號
2. 填下學生的全名，班別及班號
3. 標明尺寸及數量
4. 每個家庭只需提交1份訂單及只能提交1次
5. 提交訂單後請於10月20日前透過繳費靈存妥所需款項
6. 訂單一旦提交，將不能更改
6. **是次訂購及付款的截止日期是10月20日。遲交者將不獲受理**

付款方式 (繳費靈)

電話致電：18033 或 網上繳費服務：www.ppshk.com (商戶編號：6629)

詳細繳費方法可參閱 **PTA 通告 PTA1920-05** <https://bit.ly/2SKB01J>

派發

所有衛衣將於十一月期間派發，**一旦取貨，恕不退換。**

衛衣的用途

家長請注意，衛衣只能於周六、日及假日，寒冷天氣警告以及校內的特別活動中穿著，詳情請參閱學生手冊。

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會
2020年10月16日



Ref: PTA2021-08

16th October, 2020

Hoodies Order

Dear parents,

Our students from the Secondary School Student Union had designed a hoodie with 15th-anniversary logo. The PTA is now offering to assist PS students and parents to purchase the hoodies. Each hoodie costs around \$114 (XL, XXL or 1X cost \$137). Various sizes are available for children and adults to purchase. Please refer to the size measurement chart for your order. More ordering information are attached below:

Students or parents could place orders via the Google Form below:

<https://forms.gle/pKk3UBWUiGWt9CE27>

Ordering Process:

1. Log-in with student's e-learn account.
2. Note down student's full name, class and class number.
3. Indicate the size and quantity of your purchase
4. Every family can submit **ONE** order and will **ONLY** submit **ONCE**.
5. Please settle the payment through PPS after submitting the order form.
6. Once submitted, order cannot be changed
7. The deadline for all orders and payment is on 20th October 2020. Late order submission will not be accepted.

PAYMENT METHOD (PPS)

By calling: 18033 or By Internet payment services: www.ppshk.com (Merchant Code : 6629)

Payment details please refer to **PTA 通告 PTA1920-05** <https://bit.ly/2SKB01J>

DISTRIBUTION

All hoodies will be distributed around November 2020. No exchange or refund will be entertained once received.

USE OF THE HOODIE

Please note that the school hoodie can only be worn on Saturdays, Sundays and holidays. It can also be worn on the days with cold weather warning and school's special events, including, Athletic Meet, Aquatic Meet, Playday, Christmas celebration, Chinese-culture day and PTA Million Walk. For more details, please refer to the guidelines from student planner.

HKBUEAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School Parent-Teacher Association



Ref: PTA2021-08A

衛衣訂購表 (尺寸參考) Hoodies Size Chart

客人尺寸		量度單位：英吋						
位置	尺碼	XS	S	M	L	XL	XXL	1X
胸闊 (半圍·夾下1"度)		18	19	20	21	22-1/2	24-1/2	26-1/2
衫長 (後中度)		21-3/4	23	24-1/4	25-1/2	27	28	29
袖長 (後中度)		30	31-3/4	33-1/2	35-1/4	36-3/4	37-3/4	38-3/4

客人尺寸		量度單位：英吋				
位置	尺碼	100	110	120	130	140
胸闊 (半圍·夾下1"度)		13	13-3/4	14-1/2	15-1/4	16
衫長 (後中度)		14-3/4	16	17-1/4	18-1/4	19-1/4
袖長 (後中度)		18-1/2	20-1/2	22-1/2	24-1/2	26-1/4